



## 重要通知

### 业务变更公告

尊敬的客户，

由于业务调整，汇丰银行（中国）有限公司天津海光寺支行（以下简称“天津海光寺支行”）即将于2018年12月获得监管机构批复后正式停止营业，且将于2018年12月1日起停止现金业务。终止营业后，其原址将不再保留作为我行营业网点。

“天津海光寺支行”的现有客户可至“天津国际大厦支行”办理各类银行业务（地址和营业时间信息随附），相关客户经理及其联络方式保持不变。此外，汇丰亦提供网上银行、手机银行、微信服务号和电话银行等多个服务渠道，如需了解相关信息，敬请咨询您的客户经理或致电我行服务热线。具体信息如下。

#### 汇丰银行（中国）有限公司天津国际大厦支行

地址：天津市和平区南京路75号天津国际大厦一楼118室  
营业时间为周一至周五 9:00-17:00（法定节假日除外）

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，请咨询您的客户经理或致电我行服务热线。感谢您对我行的一贯支持。

顺颂商祺。

汇丰银行（中国）有限公司天津海光寺支行

2018年11月22日



RESTRICTED

网上银行：<https://personal.hsbc.com.cn/>

微信服务号：搜索添加“汇丰中国客户服务”，或扫描上方的二维码，关注汇丰中国微信公众号

电话银行：汇丰卓越理财客户 +86 400-820-8828 汇丰运筹理财客户 +86 400-820-8878



## **Important Notice**

### **Customer Notice on Business Change**

Dear Customer(s),

With the completion of regulator reporting, Tianjin Hai Guang Si Sub-Branch of HSBC Bank (China) Company Limited (“Tianjin Hai Guang Si Sub-Branch”) will cease to operate in December 2018 and the cash service will be terminated from 1st December, 2018.

Existing customers of Tianjin Hai Guang Si Sub-Branch can enjoy the same banking services at HSBC Tianjin International Building Sub-branch (please find the addresses and opening hours below) from the relevant relationship managers with contact numbers unchanged.

#### **HSBC Bank (China) Company Limited Tianjin International Building Sub-branch**

Room 118, 1/F, Tianjin International Building, 75 Nanjing Road, Tianjin

Business Hours:

9:00-17:00, Monday to Friday (except for National and Public Holidays)

We are delighted to be at your service with Online Banking, Phone Banking, WeChat Service and Mobile Banking as well. If you have any questions to the above, please contact your relationship manager. Thank you for your continuous support to HSBC.

Yours sincerely

HSBC Bank (China) Company Limited Tianjin Hai Guang Si Sub-Branch

Date: 22 November 2018



RESTRICTED

Online Banking: <https://personal.hsbc.com.cn/en-cn/>

WeChat Service Account: Please search and add the account “HSBCeBanking”, or scan the above QR code to follow the official service account of HSBC China

Telephone Banking : HSBC Premier customers +86 400-820-8828      HSBC Advance Customers +86 400-820-8878